
Provincie Flevoland

Schriftelijke statenvragen van de Statenfractie van het CDA over onderhoud Schokkerringweg, 
ingediend op 20 september 2023, en de antwoorden daarop van het college van Gedeputeerde 
Staten zoals vastgesteld op 17 oktober 2023 (3172960).

Aanleiding is een artikel in de Stentor van 5-9- 2023, dat gaat over een klacht van inwoners uit Nagele 
over het niet gehoord zijn inzake onderhoud aan de Schokkerringweg. Volgens deze inwoners zijn zij 
niet direct oonwonend maar hun tuin grenst bijna direct aan de Schokkerringweg.

• Inleiding op beantwoording:
Drie jaar na het uitbreken van de coronapandemie zien we dat het verkeer de laatste twee jaar 
substantieel toeneemt. Dit levert voor de omwonenden een ander perspectief op de 
verkeerveiligheidsbeleving en verkeersoverlast.
Daarnaast heeft de provincie net als alle andere wegbeheerders de rijksopdracht gekregen om 
de infrastructuur veiliger te maken met minder verkeersslachtoffers tot gevolg. Deze opdracht 
moet verankerd worden in een geactualiseerd wegencategoriseringsplan. Dit wordt naar alle 
waarschijnlijkheid in het najaar van 2024 in PS behandeld. Vooruitlopend daarop anticiperen we 
op dit wegencategoriseringsplan zodat de projecten die vanaf 2025 worden uitgevoerd aan het 
nieuwe wegencategoriseringsplan voldoen. Projecten kennen immers een doorlooptijd van 
meerdere jaren. Er worden geen onomkeerbare besluiten genomen totdat het 
wegencategoriseringsplan door PS is vastgesteld.
Tegelijkertijd ontstaat op meerdere plekken binnen de provincie Flevoland het gesprek over 
verkeersveiligheid, de bijbehorende rijsnelheid en overlast die bewoners ervaren.

Op 8 maart 2023 en op 5 april 2023 heeft de provincie Flevoland bewonersbijeenkomsten 
georganiseerd in het kader van het onafhankelijk verkeersveiligheidsonderzoek. Voor deze 
avonden vjaren vanuit de directe betrokkenheid de volgende partijen uitgenodigd:

Aanwonenden en bedrijven van de Schokkerringweg met een directe aansluiting/Inrit op de 
weg waaronder ook:
o Museum & Restaurant Schokland;
o Het Flevo-landschap (eigenaar van De Gesteentetuin);
Dorpsbelang Nagele als vertegenwoordiging van de bewoners van Nagele;
Gemeente Noordoostpolder.

In opril 2023 is er een overleg geweest tussen Dorpsbelang Nagele en de Provincie. In dat overleg is 
aangekondigd dat de Schokkerringweg tussen Schokland en Nagele aongepakt gaat worden en er in 
september een informatieavond gehouden wordt (zie verslag). Volgens Dorpsbelang is er daarna geen 
communicatie meer geweest met hen en is er ook geen informatieavond geweest. Wel hebben 
aanwonenden een brief gehad.

Op de eerste avond is de aanwezigen gevraagd om aan te geven wat zij van belang achten bij de 
aanpak van de weg en op welke punten zij de weg als onveilig ervaren. Deze input is als 
subjectieve verkeersveiligheidsanalyse meegenomen in het onderzoek. In hetzelfde onderzoek 
is ook een objectieve verkeersveiligheidsanalyse uitgevoerd. Op de tweede avond heeft het 
adviesbureau de tussentijdse conclusies en aanbevelingen aan aanwezigen, waaronder de 
provincie, gepresenteerd. Op basis van de reacties van de aanwezigen op deze tweede avond is 
een definitieve rapportage opgeleverd aan de provincie.

Vragen aan het College:
7. Hoe heeft de communicatie omtrent het oonpakken van de Schokkerringweg plaatsgevonden?

Antwoord:
De aanleiding van het project Schokkerringweg is het niet-jaarlijkse onderhoud dat de provincie 
circa elke 15 jaar aan haar wegen uitvoert. Dit onderhoud houdt in dat het asfalt dusdanig is 
verouderd dat het aan vervanging toe is. Met deze vervanging wordt de levensduur van de weg 
verlengd. Tijdens dergelijke onderhoudsprojecten beoordeelt de provincie ook of de weg nog 
voldoet aan landelijke en provinciale richtlijnen qua weginrichting. Als dat niet het geval is wordt 
de inrichting van de weg hierop aangepast. Aanvullend hierop is voor de Schokkerringweg een 
onafhankelijk extern adviesbureau gevraagd een verkeersveiligheidsonderzoek uit te voeren.
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Daarnaast heeft op 7 september 2023 reeds een gesprek op locatie plaatsgevonden met één van 
de bewoners in Nagele met de achtertuin grenzend aan de Schokkerringweg. Betrokken 
bewoners hebben ook een brief ontvangen met een toelichting op de werkzaamheden. Voor en 
na deze contactmomenten hebben de betreffende bewoners de media benaderd met onder 
andere het artikel in de Stentor van 5 september 2023 tot gevolg.

Op 31 juli 2023 is een brief naar bovengenoemde partijen verstuurd met informatie over de stand 
van zaken en over het vervolgtraject van het project. In deze brief is tevens aangegeven dat de 
provincie naar verwachting in september 2023 meer informatie kan verstrekken. Nog in oktober 
2023 wordt aan betrokkenen een brief gestuurd waarin wordt aangegeven welke werkzaamheden 
definitief onderdeel worden van het onderhoudsproject op de Schokkerringweg. Tevens worden 
alle betrokkenen en mensen uit de verdere omgeving uitgenodigd voor een informatie
bijeenkomst in november 2023 waarin de gemaakte keuzes van de werkzaamheden worden 
toegelicht.

In Espel is onvrede over de wijze van communiceren van de Provincie over wegonderhoud (Er is om 
een mening gevraagd terwijl het feit vastligt) en nu in Nagele ooh.

Er is een informatieavond toegezegd, hlopt dat?

Antwoord:
Er is geen expliciete toezegging gedaan om genodigden op een informatieavond te informeren. 
Op 5 april 2023 is wel de toezegging gedaan om de genodigden op twee avonden vóór de 
zomervakantie te informeren over het vervolgtraject. Zie hiervoor ook het antwoord op vraag 1.

Is die gehouden en zo nee waarom niet?

Antwoord:
Zie het antwoord op vraag 1.

Bent u bereid in gesprei? te gaan met Dorpsbelang Nagele en betreffende oonwonenden over hun 
vragen?

Antwoord:
Wij zijn en blijven in gesprek met Dorpsbelang Nagele, aanwonenden en andere 
belanghebbenden en geïnteresseerden. Zie ook het antwoord op vraag 1.

6. Heeft u een leidraad of protocol over betrekken van inwoners bij infrastructurele werken?

Antwoord:
Bij alle infrastructurele projecten wordt gecommuniceerd met de belanghebbenden. Het 
betrekken van inwoners bij Infrastructurele projecten is maatwerk, omdat de kenmerken en 
omgeving per project sterk van elkaar verschillen. Het protocol is dat bij het opstarten van 
projecten een omgevings- en stakeholderanalyse wordt gemaakt. Op basis daarvan wordt 
bepaald welke belanghebbenden in welke fase van het project betrokken worden en wat de rol 
van deze stakeholders is. Voor reguliere onderhoudsprojecten worden doorgaans de direct 
aanwonenden en andere belanghebbenden van de betreffende weg betrokken. Het doel hiervan 
is informatie te verstrekken en reacties te verzamelen om daar zoveel mogelijk in de 
planuitwerking en uitvoering rekening mee te kunnen houden.

5. Hoe vindt u dat er gecommuniceerd wordt met Dorpsbelangen en inwoners?

Antwoord:
De communicatie met Dorpsbelangen en inwoners verloopt doorgaans goed.
De ervaringen met onderhoudsprojecten zijn echter dat verwachtingen over de mate van invloed 
van belanghebbenden hoog zijn. Daarnaast verwachten belanghebbenden vaak meer of andere 
maatregelen dan doorgaans van toepassing zijn bij onderhoudswerken. We beseffen dat we hier 
richting de toekomst duidelijker over moeten communiceren.



7. Hoe goat u tevredenheid van betrokkenen over de procedure verbeteren?

Antwoord:
Wij evalueren bij al onze projecten standaard hoe de communicatie vanuit de provincie is 
verlopen. Op basis van deze evaluaties beschouwen wij waar verbeterpunten mogelijk zijn. De 
uitkomsten hiervan kunt u in de toekomst terugvinden in onze halfjaarlijkse voortgangs
rapportage.

9. Zijn er alsnog plannen in die richting en zo nee waarom niet?

Antwoord:
Zie vraag 8.

8. De Commissaris van de Koning heeft 2 jaar geleden met het lOdorpenoverleg Noordoostpolder 
afgesproken te onderzoeken of er een soort verbindingsambtenaar kan komen tussen groepen 
inwoners en de Provincie om communicatie te verbeteren. Tot nu toe is dot niet gerealiseerd. Klopt 
dit?

Antwoord:
Nee.
Naar aanleiding van het gesprek tussen de Commissaris van de Koning en het lOdorpenoverleg 
is een medewerker van de provincie bereid gevonden om als contactfunctionaris voor het 
lOdorpenoverleg en de afzonderlijke dorpsverenigingen te fungeren. Genoemde medewerker 
heeft op uitnodiging van de voorzitter in 2022 een vergadering van het lOdorpenoverleg 
bijgewoond en kennisgemaakt met alle deelnemers van het overleg. Ook is contact gelegd met 
de contactfunctionaris van de gemeente Noordoostpolder. Diverse besturen van de 
dorpsverenigingen hebben inmiddels contact gezocht met de provinciale contactfunctionaris 
met vragen over het gebruik van de openbare ruimte en het beleid van de provincie.


